
 

Protokoll Styrelsemöte 2022-10-25 

 
Plats: Skidstadion och digitalt 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Martin Ohlsson, Kristina Hammarfalk, Helen Hanstock, 
Tomas Kristoffersson, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Kristina Hammarfalk att justera dagens 
protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 28 september gicks igenom. 

Det är ett möte om planering för att starta upp en ungdomsserie i skidorientering 26:e 
oktober. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Ekonomi 
För närvarande är det en del utgifter, framförallt för ungdomskommitténs konto, men inget 
som ligger utanför budget. 

JHOF kommer förmodligen att bli av med kansliet och postadressen på Idrottens Hus då 
idrottsförbundet/SISU ska byta lokaler, beslut om detta tas senare i höst och trolig flytt sker 
ungefär i mitten av 2023. Mötet diskuterade behovet att ha tillgång till en kansliplats och 
konstaterade att den inte är stor men att vi har ett behov av att ha tillgång till 
konferenslokaler. Lotta undersöker om det kan finnas någon möjlighet att utnyttja Frösö IF:s 
kansli för detta ändamål. Finns det även någonstans där JHOF kan förvara sitt arkivmaterial är 
det positivt. JHOF:s postadress föreslogs vara till kassören då den mesta posten rör ekonomi. 

5. Frösö IF:s motion – framtida anställningen 
Projektgruppens förslag är på ”remiss” hos föreningarna. Åre OK är den enda förening som 
yttrat sig och ställer sig positiva till förslaget. 

6. O-tinget 16 november 
Ämnen att ta upp vid tinget: 

• Rekrytering till JHOF:s styrelse/kommittéer och Brobyggarna 

• Närtävlingar under våren: utifrån vårens diskussioner om sjunkande deltagarantal vid vissa 
arrangemang och ”krockar” mellan träningar och närtävlingar. Erica sammanställer statistik 
inför tinget angående deltagarantal vid arrangemang före pandemin och de senaste åren. 

• Skidorientering kommande vinter 

• Rapport från arbetsgruppen utifrån Frösö IF:s motion 

Möte hålls i första hand på skidstadion (Martin bokar), alternativt Mittuniversitetet. 
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7. Tävling, Utbildning, Ungdom, Kartor, Hemsida mm 
Tävling 
Kommittén har möte 8 november med fokus på att titta på tävlingsområden kommande år och 
även arrangörer för tävlingar 2025. 

Ungdom 
Ungdomsserien avslutades i och med natt-DM och sprint-DM. 69 ungdomar deltog vid minst 
fem deltävlingar. Det har även varit säsongsavslutning på MultiChallenge med 
informationspunkter för föräldrar och aktiviteter för ungdomarna. Det blir minst två lediga 
platser i kommittén och nyrekrytering behövs. I kväll är det ett planeringsmöte med ansvariga 
för Brobyggarna. Helen deltar om hon har möjlighet. 

Utbildning 
Martin rapporterade om att det inte finns något certifieringssystem för banläggare. Erica och 
Martin undersöker vidare möjligheterna till att få till en banläggningsutbildning i distriktet. 

Hemsidan 
SOFT har haft en genomgång av den nya hemsideslösningen. Lotta jobbar vidare med att se 
vilka delar/dokument på nuvarande hemsidan som ska flyttas över till den nya. 

Kartor 
Granskningsprotokollet för Krokoms sprintkarta har inkommit från Hans-Åke Öström. Mötet 
godkänner kartan för tävling inom nivå 2 och 3 enligt SOFT:s klassificeringssystem. 

Mötet beslutade att det ska finnas en sida för kartor på hemsidan där det framgår vilka kartor 
som är godkända samt vilken period godkännandet gäller för. Certifieringsprotokollen ska 
också lagras på hemsidan. 

8. Övriga frågor 
I samband med ordförandekonferensen och tävlingskonferensen arrangeras även en 
kartkonferens. Tomas har inte möjlighet att åka. Lars Strinnholm har anmält intresse för att 
deltaga. Tomas kontaktar Lars för att se hur ett eventuellt deltagande kan vidareförmedlas och 
implementeras på ett konstruktivt sätt i JHOF:s kartverksamhet.  

9. Nästa möte 
O-ting höst: onsdag 16 november 
Styrelsemöte: onsdag 7 december, med efterföljande middag 
 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Kristina Hammarfalk 
Justerare 

  

 


